

裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site:http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail:mail@jcctm.edu.hk

家長通告 2024-2025/464 <u>中電基層家庭電費補助計劃</u>

敬啟者:

中華電力於 2025 年透過「中電社區節能基金」撥款 5,000 萬港元推出「基層家庭電費 補助計劃」,向供電範圍內 5 萬個有需要家庭(65 歲或以上的獨居或雙老長者、低收入家庭 及殘疾人士)每戶提供 600 港元的電費資助;及向 2 萬個劏房住戶每戶提供 1,000 港元的電 費資助,以減輕有需要家庭的生活負擔。計劃如下:

計劃詳情	
申請資格:	1. 必須為香港居民及持有香港居民身份滿一年,同時必須正在領取以下其
	中一項:
	在職家庭津貼 /綜合社會保障援助(綜援)/ 全額學校書簿津貼
申請手續:	1. 家長於7月11日(星期五)或之前簽署電子通告
	2. 學校於7月14日(星期一)將申請表格經 貴子弟轉交家長
	3. 家長填妥申請表格後,須於7月15日將表格交回學校楊仲翹老師代為辨
	理,逾期將不獲處理
	* 將表格連同下列所需申請文件的影印本,以供覆核。
	1. 受惠人(學生)香港身份證
	2. 電費單 (需完整顯示居住地址、電力賬戶註冊客戶英文姓名及編賬號碼)
	3. 根據申請類別提供相關的證明文件及編號(以下其中一項):
	在職家庭津貼 /綜合社會保障援助(綜援)/ 全額學校書簿津貼
備 註:	1. 學校僅協助宣傳有關計劃及轉介合資格申請者
	2. 如家長交回有關表格,即 表示同意及授權學校向中電轉介有關個人資
	料,以用作參加本計劃之用
	3. 詳情及常見問題可參閱二維碼

如有查詢,請致電2461 1555 與楊仲翹老師聯絡。

此致

貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟



裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site:http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail:mail@jcctm.edu.hk

Parent Notice 2024-2025/464 CLP Underprivileged Families Electricity Subsidies Program

Dear Parents,

In 2025, CLP Power will launch the "Grassroots Family Electricity Subsidy Scheme" with a funding of HKD 50 million through the "CLP Community Energy Saving Fund." This scheme will provide a subsidy of HKD 600 to each of the 50,000 eligible families within the supply area (including elderly individuals aged 65 or above living alone or with partners, low-income families, and persons with disabilities). Additionally, a subsidy of HKD 1,000 will be provided to 20,000 subdivided flat residents to alleviate the living burden on these families. The details of the scheme are as follows:

Program Details	
Eligibility	1. Must be a Hong Kong resident and have held resident status for at least one
Criteria: :	year, and must be receiving one of the following:
	Working Family Allowance / Comprehensive Social Security Assistance
	(CSSA) / Full School Textbook Subsidy
Application	1. Parents must sign the enotice by July 11 (Friday) or earlier.
Procedure :	 The school will hand over the forms through your child on July 14 (Monday). After completing the application form, parents must return it to Mr. Yeung by
	July 15 for processing. Late submissions will not be accepted.
	*Please submit the application form along with photocopies of the required
	documents for review.
	1. Beneficiary (student) Hong Kong Identity Card
	2. Electricity bill (must fully display residence address, registered customer's
	name in English, and account number)
	3. Provide relevant proof documents and numbers according to the type of
	application (one of the following):
	Working Family Allowance / Comprehensive Social Security Assistance
	(CSSA) / Full School Textbook Subsidy
Remarks :	1. The school only assists in promoting the scheme and referring eligible applicants.
	2. By submitting the form, parents agree and authorize the school to refer the
	relevant personal data to CLP for participation in the scheme.
	3. For details and FAQs, please refer to the QR code.

For inquiries, please contact Mr. Yeung Chung Kiu at 2461 1555.

Yours faithfully,